

## Möte 12/4 kl.15:00

Närvarande: Ida Kvist, Uni Aitman Örhall, Norah Säwström, Tova Johnsson, Josefin Stenersen, Ellen Åkerlund och Matilda Rosengren

- Mötet öppnas
- väljs till justerare: Uni Aitman Örhall
- Dagordningen godkänns
  - Föregående protokoll läses upp
  - Kommande aktiviteter:
    - - Påskäggsjakt
    - - Barnkalas: 27 maj, 10 juni
    - - Ponnyridning Rotnäs gård? Kollar med Therese om datum
- Föregående aktiviteter:
  - Påskäggsjakt - gick bra, kommer fler tillfällen
  - KUL möte- gick bra, pratade policy och ledstjärnor. Tog upp problem med sociala medier.
- Rapporter
  - Skötarsystemet: nedlagt för tillfället
  - Ekonomin: går bra, möte med Maria på måndag.
    - Ponny, hur mycket behövs, budget? Ska kolla med Malin och på Hästnet. Behöver spara undan pengar efter varje aktivitet.
  - Barnkalas: 27 maj och 10 juni. Fanny har gått igenom upplägget m.m
  - Omklädningsrummet: ska mejla till alla och fråga om de fortfarande vill ha kvar skåp
  - Webben: ansvarig ej närvarande
  - Styrelsen/usek: inget att rapportera
- Kul: inget nytt förutom mötet
  - Teambuilding? Filmkväll/grillkväll osv
- LOK: ska ha möte med Inger
- Marknadsföring/samarbete: ansvarig ej närvarande
- Inkomna skrivelser: inget nytt
- Övriga punkter:
  - Tröjor: ska återkoppla till Roger ang sponsring
  - Käpphästhoppning KBAB: ska fråga Sörmon eller Färjestad rid och trav om vi kan låna hinder
  - Funktionär, fixardag. Så många som möjligt ska skriva upp sig
  - Teambuilding? Ska försöka hitta datum, kanske pizza kväll
  - Ulken - Jossan, Nellie, Fanny och Paulina är intresserade
  
- Nästa möte: 11/5 19:00
- Mötet avslutas
- Protokollet justeras